
德国CTM电瓶CT135-12深循环系统充电电池12v135AH

产品名称 德国CTM电瓶CT135-12深循环系统充电电池12v1
35AH

公司名称 狮克电源（山东）有限公司

价格 .00/个

规格参数 品牌:CTM蓄电池
型号:CT135-12
产地:德国

公司地址 北京市昌平区沙顺路88号

联系电话 13240167779 13240167779

产品详情

法国CTM蓄电池CT135-12深循环可充电电池12v135AH

商品特性：

☆选用铅钙铝多元化铝合金；

☆选用汽体再复合型技术性，应用期内不必放水；

☆高质量的原料，严苛的过程控制，保证锂电池寿命很小；



☆在25℃下，彻底电池充电情况的充电电池以0.1度电池充电48钟头，无液漏，外型无形变。

为把握充电电池状况，应定时对铅酸蓄电池开展以下查验：

1、电瓶中间及其电瓶组和直流稳压电源间的联接是不是有松脱、浸蚀、毁坏等状况，必需时开展维修。

2、电瓶是不是有损坏、液漏等异常情况，必需时做好拆换。

3、各电瓶的电池充电电流和充放电容积是不是在正常的范畴内，必需时对蓄电池开展蓄电池充放电循环

系统检验。

Germany CTM battery warranty rules:

Warranty period: the warranty period is three years depending on the method of use and the customer.

Instructions for use: the lead-acid battery shall be recharged after being stored for three months for a long time, and
the battery shall be charged and discharged once every six months to reach a cycle; During the use process, it is
forbidden to discharge the battery dry before recharging, which has a great impact on the battery. It should be charged
as soon as it is used until it is fully charged, but it should not be overcharged or discharged.

Packing: Cartons, which can be tied with ties or packed in wooden cases according to the transportation distance.
Carton packaging: 1 piece / box, long-distance logistics transportation or two boxes packed in one package to save
transportation costs.

Transportation: the samples can be delivered by express, by batch, by logistics or by bus. In some regions, according to
the situation of long-term dealers, the method of prepaying 30%--70% deposit and collecting the balance can be



adopted.

Powered by TCPDF (www.tcpdf.org)

http://www.tcpdf.org

